
NADALES – Lectura fàcil

A la ciutat, el Nadal és un gran enrenou. Enmig d’aquest caos, tres artistes que passen per un mal

moment aconsegueixen un projecte nou. Però per fer-lo realitat hauran de superar pors, recordar

moments del passat i donar-li la volta a les tradicions. Potser així arribarà un petit miracle.

Fitxa artística

• Iban Beltran: Idea original

• Carles Pedragosa: Dramatúrgia

• Josep Pedrals: Poemes i conferències

• Camille Latron i Llorens: Escenografia, vestuari i objectes

• Ana Pérez: Moviment

• Maria Sistac: Disseny de llums i tècnica

• Jordi Oriol: Col·laboració en la direcció

• Marc Permanyer Conde i Helena Font Barbero: Producció executiva

• Agraïments: La Brutal

• Una producció d’INDI GEST

Informació pràctica Espectacle de recital Durada: 90 minuts Idioma: Català

Preus 24 € (anticipada i taquilla) + 1 € de despeses de gestió

Horaris Dimarts a dissabte: 20 h Diumenge: 12 h i 19 h

Properament "L’Estiueig", d’Els Pirates Teatre Del 5 de febrer al 1 d’abril

Més informació i entrades a: elmalda.cat


